
Protokół Nr XXXI/2013 
z obrad Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 21 lutego 2013 roku 
 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż w chwili otwarcia obrad  obecnych jest 12 
radnych co stanowi wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Nikodema Jawor – wyraził zgodę. 
Glosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o zmiany w porządku obrad: 

1. Wycofanie pkt. 10 porządku obrad –  Uchwała  w sprawie przyjęcia Programu 
opieki nad  bezdomnymi zwierzętami oraz zapobieganiu bezdomności na terenie gm. 
Sędziszów w 2013 roku. 

2. Wprowadzenie jako pkt. 10 uchwały w sprawie ustanowienia zasad, na jakich 
przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych będzie 
przysługiwała dieta. Podjęta w grudniu uchwała o dietach zawierała zapis w § 4 
o ogłoszeniu jej w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego co 
nie jest wymagane .   

Głosowanie 
12 głosów – za 
Odczytał porządek obrad wraz z przyjętą poprawką: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa  w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Sędziszów. 
8. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli lub zarządców nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej oraz Komisji Rady 
na 2013 rok. 

10. Uchwała w sprawie ustanowienia zasad, na jakich przewodniczącym organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych będzie przysługiwała dieta.  

11. Uchwała w sprawie skierowania do Trybunału Konstytucyjnego wniosku o 
stwierdzenie niezgodności z ustawą o dochodach jednostek samorządu 
terytorialnego i Konstytucją Rzeczpospolitej Polskiej, niektórych przepisów 
rozporządzenia  Ministra Edukacji Narodowej w sprawie podziału części 
oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego w roku 
2013. 



12. Uchwała  w sprawie przystąpienia do zmiany Nr 2 Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 

13. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Sędziszowie. 

14. Uchwała w  sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
15. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
16. Sprawozdanie za 2012 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez gminę Sędziszów. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 
18. Wolne wnioski i dyskusja. 
19. Zamknięcie obrad.            

Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 4 
Zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji – nie zgłoszono uwag.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 5 
Uczniowie ZSO w imieniu Dyrekcji i swoim zaprosili Radę Miejską na uroczystą 
akademię poświęconą 150 rocznicy Powstania Styczniowego.       
Burmistrz odczytał informację o pracy w okresie międzysesyjnym. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- poprosił o wydzielenie z pasa drogowego działki na której jest kaplica w 
Gniewięcinie, 
- ustawić znak ograniczenia tonażu Majowa od obwodnicy w kierunku Piły, 
- zapytał czy podjęto działania w sprawie przejęcia działki od p. Adamskiego? 
- czyją własnością jest wagon na strzelnicy? 
Radny J. Sroka 
- sprawa dowozu uczniów z Bugaja, autobus zatrzymuje się przy zdewastowanym 
przystanku, rodzice proszą aby dojeżdżał do końca wsi po 4 dzieci k/Urbańskiego. 
Przystanek jest zlokalizowany w lesie, prośba o wybranie lepszego bardziej 
widocznego miejsca i przeniesienie wiaty przystankowej. 
Radny J. Wiencek 
- proszę o zwrócenie uwagi jak wygląda ulica Tysiąclecia jest najgorsza w całej 
gminie,  
- czy firma która wygrała przetarg na drogi już u nas wykonywała prace tylko pod inną 
nazwą, jeśli tak to niech inspektor nadzoru pilnuje jakości wykonania.     
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Borszowic proszą o przystanek dla Busów , na zakręcie jest bardzo 
niebezpiecznie, 
- mieszkańcy Boleścic proszą o 1 lampę k/Poświat, już od kilku lat składam 
interpelację w tej sprawie. 
Radny M. Gliwiński 



- mieszkańcy ul. Działkowej również proszą o 1 lampę od góry do Tysiąclecia. 
Radny Z. Konieczny 
- wiosną wykonywano podcinkę drzew przy drogach powiatowych, grube drzewo 
zabrane a gałęzie leżą do dziś. Kabel telefoniczny leży nad ziemią na naszą 
interwencję nie ma odzewu. 
Radny Z. Gładki 
- proszę o ścinkę poboczy na krzyżówce w Pawłowicach w kierunku szkoły, są rowy 
ale wysokie pobocza uniemożliwiają odpływ wody, która powoduje niszczenie drogi. 
- proszę o ustawienie znaku kierunkowego Łowinia – Trzciniec. 
Radny D. Juszczyk 
- czy podjęto działania w sprawie ograniczenia prędkości na ul. Przemysłowej, 
wczoraj znów miał miejsce wypadek, 
- mieszkańcy Przemysłowej pytają czy będzie oznaczona ścieżka rowerowa, celem 
poprawienia bezpieczeństwa dla rowerzystów? 
Radny J. Strzelec 
- w Mstyczowie k/ cmentarza powstał samoistnie z przepustu próg zwalniający, 
- mamy uwagi do odśnieżania, do Krzelowa zrobione a dalej to już koniec świata, jest 
to droga powiatowa. 
Radny S. Łazarski 
- chcielibyśmy mieć więcej informacji w temacie odpadów z terenu Wspólnot, jakie są 
nasze prawa i obowiązki . jest to podatek a my jako Wspólnota nie mamy żadnych 
prawnych możliwości egzekucji, my możemy tylko upominać. 
Ad. 7  
Pan Przewodniczący 
- odczytał Uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy 
Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXXI/222/2013 
Radny J. Strzelec 
- zapytał kto stoi na straży przestrzegania Statutu Gminy? Co jeśli radni nie 
przestrzegają? 
Pani Sekretarz 
- jako Rada Miejska umawiacie się i przestrzegacie ustalonych przepisów.Skargę 
może złożyć mieszkaniec, Komisja Rewizyjna, Burmistrz. 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał Uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli lub zarządców nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała Nr XXXI/223/2013 
Pani Sekretarz 
- uchwała dotyczy wszystkich przedsiębiorców wywożących ścieki z szamb. 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 



- odczytał Uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej oraz Komisji 
Rady na 2013 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XXXI/224/2013 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- podejmując uchwałę w grudniu zapisaliśmy w § 4 że podlega ona ogłoszeniu w 
Dzienniku Urzędowym Województwa a nie wymaga ogłoszenia. Aby nie wprowadzać 
zmiany do uchwały zmieniającej przygotowaliśmy nową uchwałę. 
Odczytała projekt uchwały  w sprawie ustanowienia zasad, na jakich przewodniczącym 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych będzie przysługiwała dieta.  
Głosowanie 
14 głosów –za                            uchwała Nr XXXI/225/2013 
Ad. 11 
Pan Burmistrz 
- przedstawił Uchwałę w sprawie skierowania do Trybunału Konstytucyjnego wniosku 
o stwierdzenie niezgodności z ustawą o dochodach jednostek samorządu 
terytorialnego i Konstytucją Rzeczpospolitej Polskiej, niektórych przepisów 
rozporządzenia  Ministra Edukacji Narodowej w sprawie podziału części oświatowej 
subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego w roku 2013. 
Jest to istotna decyzja naszego samorządu, problem niedofinansowania oświaty 
obejmuje ok. 75% gmin w kraju. Miasto gminy jak nasze oprócz ogólnego 
niedofinansowania jest szczególnym przypadkiem niesprawiedliwości społecznej, gdy 
mieszkańców jest niewiele powyżej 5tys. to na 1 dziecko jest o 38% mniejsza 
subwencja. Były wystąpienia w tamtej kadencji do Parlamentu ,  Posłów RP, 
Stowarzyszeń Gmin i Powiatów, Zarządu Miast i Gmin Województwa 
Świętokrzyskiego, do MEN, do Rzecznika Praw Obywatelskich, Posłów RP M. 
Pawlaka, M. Gosa i Piestrzyka. Otrzymaliśmy odpowiedź jak dla przedszkolaków a 
nie przedstawicieli samorządu, którzy mają problem z niedofinansowaniem oświaty. 
My już nic względem oszczędności zrobić nie możemy, szkoły zreorganizowane, małe 
placówki przekazane do prowadzenia przez Fundacje. Jeśli nauczyciele nie osiągną 
średnich wynagrodzeń to musimy płacić dodatki wyrównawcze, płacić za urlopy 
zdrowotne. Nam nie przeszkadza Karta Nauczyciela ani zarobki nauczycieli, Państwo 
powinno narzucić pewne standardy np. 25 uczniów w klasie w gminie powyżej 5tys. w 
szkołach wiejskich 20 uczniów to zagwarantuje wystarczającą subwencję na płace. 
Ostatnią deską ratunku dla nas jest wystąpienie do TK, odczytał główne myśli 
przygotowanego wniosku. Reprezentować Urząd będzie nasza radczyni, uchwałę 
roześlemy do organizacji społecznych, gmin podobnych jak nasza. Niech nadal będzie 
KN, odpowiednie zarobki ale należy ustalić standardy organizacyjne, my mamy klasy 
powyżej 20 uczniów a do samych płac dokładamy np. LO 208tys. Gimnazjum 350tys. 
SP Nr 2 268tys. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie skierowania do Trybunału 
Konstytucyjnego wniosku o stwierdzenie niezgodności z ustawą o dochodach 
jednostek samorządu terytorialnego i Konstytucją Rzeczpospolitej Polskiej, niektórych 



przepisów rozporządzenia  Ministra Edukacji Narodowej w sprawie podziału części 
oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego w roku 2013. 
Głosowanie 
14 głosów – za       uchwała Nr XXXI/226/2013 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie przystąpienia do zmiany Nr 2 Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za           uchwała Nr XXXI/227/2013 
Pan Burmistrz 
- w ciągu 7 lat od ostatniej zmiany zebrało się dużo wniosków mieszkańców, proszę 
państwa sołtysów o przekazywanie informacji o możliwości składania wniosków o 
zmianę przeznaczania gruntu. 
Radny N. Jawor 
- najprościej będzie przekazywać informację przy zbiórce podatku. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli grunt zostanie odrolniony to jaki będzie podatek rolny czy inny. 
Pan Burmistrz 
- dopóki użytkowany rolniczo to podatek rolny a gdy zostanie zagospodarowany 
inaczej to odpowiednio inny podatek. 
Radny J. Wiencek 
- czy jeśli odrolnimy 1ha podzielimy na działki i rozpoczniemy inwestycje to za całość 
płacimy podwójnie? 
Pan Burmistrz 
- tak. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
Odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                     uchwała Nr XXXI/228/2013 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w  sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
Radny J. Strzelec 
- czy mam rozumieć że wszystkie zmiany drogowe też w tej uchwale będą zapisane? 
Pani Skarbnik 
- tak. 
Pan J. Strzelec 
- zmiany są albo 50% na plus albo o ¼ mniej, uchwalając budżet przyjmowaliśmy 
kwoty a nie metry, przytoczył § 2 pkt. 5, co mam przez to rozumieć. Uważam, że 
przegłosowaliśmy budżet i to powinno być odzwierciedlone w przetargu. Pieniądze 
powodziowe co jeśli z przetargu zostaną duże pieniądze, gdzie pójdą? 
Pan Burmistrz 



- proporcje są 80% Państwo a 20% Gmina, jedynie w 2010 roku było dofinansowanie 
w 100%. Jeśli zostanie z przetargu to co po stronie Ministerstwa trzeba zwrócić a 
nasze zostają jako niewykorzystane, lub występujemy z wnioskiem aby były 
przeznaczone na którąś z pozostałych 3 powodziówek. 
Radny J. Strzelec 
- 2 inwestycje drogowe na Mstyczów było 32tys. zdjęte zostało ¼ a w budżecie jest 
32tys. jeśli coś ustalamy to jest umowa . do drugiej drogi Krzcięcice było 30tys. a 
dokładamy 25tys. czyli prawie drugie tyle. Czy ktoś planując na drogę kwotę 32tys. 
był na miejscu? W Komisji Budżetowej wnioskowaliśmy aby pieniądze które zostają 
były na dany odcinek drogi, zrobić więcej. 
Pan Burmistrz 
- nie jest to możliwe prawnie, budżet uchwalamy do końca grudnia, wszystkie zadania 
są jako planowane żeby móc prowadzić przetargi. 
Np. na kanalizację planowaliśmy 17 – 18 mln a firma wzięła za 9mln. co było nie do 
wykonania za tą kwotę. Przetarg weryfikuje wszystkie późniejsze zmiany, jak nie 
oszacujemy to nie wolno nam dołożyć , lepiej trochę przeszacować a później 
zmniejszyć. Nie da się inaczej tego prowadzić. 
Radny W. Tabor 
- w ubiegłym roku było 40tys. zdjęte zostało 38%, w tym roku to samo, czy to są 
celowe działania żeby komuś dołożyć, było wyciągnąć wnioski i dać 30tys. 
Pan Burmistrz 
- przetarg weryfikuje, my ogłaszamy globalnie na wszystkie odcinki dróg wystarczyło 
i jeszcze zostało. Firma zlicza sobie globalnie ilość dróg, rowy i podbudowy. 
Radny J. Strzelec 
- w tej globalności ja tracę, globalnie to wiem że jest milion na drogi. Przy budowie 
kanalizacji wszyscy wiemy jaka była aura i dlaczego tak wyszło. 
Radny N. Jawor 
- przebudowa zatoki w Zagaju 12tys. a u mnie droga 18tys. ta sama firma to będzie 
robić. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024 
Głosowanie 
11 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się           uchwała Nr XXXI/229/2013 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 
- dziś daliśmy nową treść uchwały w związku z pismem od Wojewody o przyznaniu 
środków na drogi ul. Rajska i Boleścice – Zapusta w kwocie 400tys. 
Wprowadziliśmy po stronie dochodów 400tys. i po stronie wydatków 500tys. mamy 
już uzasadnienie wyroków do wypłat dla nauczycieli. 
Radny J. Wiencek 
- czy to mają być odszkodowania a czy odprawy? 
Pani Skarbnik 
- dla nauczyciela z Krzcięcic odprawa gdyż wygrała sprawę z ZUS i musimy 
wypłacić, dla nauczyciela z Klimontowa odszkodowanie. 
Pan Przewodniczący 



- poddał pod głosowanie uchwałę  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
Głosowanie 
10 głosów – za                      uchwała Nr XXXI/230/2013 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał Sprawozdanie za 2012 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
gminę Sędziszów. 
Ad. 17 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Pan W. Tabor – w najbliższym czasie przystępujemy do prac geodezyjnych, 
- znak zostanie wstawiony, 
- podjęto procedury w sprawie działki p. Adamskiego, nie możemy podpisać umowy z 
uwagi na problemy zdrowotne tego pana, 
- wagon nie ma właściciela, działka jest nasza. 
Pan J. Sroka – dojazd autobusu do końca Bugaja, przekażemy do rozeznania 
możliwości przez wydział OSO bo jest po przetargu, 
- zmiana lokalizacji przystanku, podjęliśmy uchwałę o lokalizacji przystanków, 
musimy się wspólnie zastanowić bo zmiana też musi być uchwałą. 
Pan J. Wiencek – nawierzchnię ul. Tysiąclecia poprawimy ze środków na bieżące 
utrzymanie, 
- uczulimy inspektora nadzoru na odpowiedni dozór nad pracami. 
Pan N. Jawor – wystąpimy do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego o 
wskazanie lokalizacji przystanku, damy wniosek na Radę  i dopiero uchwałę 
podejmiemy. 
Pan M. Gliwiński – rozważymy możliwość montażu lampy przy Działkowej. 
Pan Z. Konieczny – wystąpimy do ZDP o sprzątnięcie gałęzi po wycince. 
Pan Z. Gładki – wystąpimy do ZDP o ścinkę poboczy i znak Łowinia – Trzciniec. 
Pan D. Juszczyk – o przesunięcie znaku zgłosimy do ZDP. 
Pan J. Strzelec – wystąpimy o usunięcie garba który powstał przy wykonywaniu 
odwodnienia, lub ustawienie znaku, 
- naszym zdaniem odśnieżanie nie jest złe, należy zgłaszać do nas i my natychmiast 
zgłaszamy. Poprosimy o szczególną uwagę na drogi Krzelów – Mstyczów, Mstyczów 
– Przełaj i Klimontów. 
Pan S. Łazarski – postaramy się przygotować więcej informacji w temacie deklaracji 
na odpady i egzekucji opłat. 
Mamy wszystko uregulowane, jeśli w związku z protestami gmin terminy się przesuną 
to będziemy mieć gotowe, nie wiemy jeszcze czy po przetargu nie będzie potrzeby 
zmiany deklaracji. 
Radny N. Jawor 
- roznosiłem deklaracje ale mówiłem żeby nie wpisywali kwot. 
Pan Burmistrz 
- kwota z uchwały musi być wpisana, jeśli będzie inaczej to będziemy zmieniać. 
Pani Sekretarz 



- jeśli 6 marca przetarg będzie rozstrzygnięty pozytywnie i zmieszczą się w naszej 
kwocie wtedy nie będzie zmiany ceny. Jeśli firmy dadzą wygórowane stawki to będzie 
drugi przetarg. 
Pan Burmistrz 
- gminie nie wolno ani dołożyć ani zarobić, będzie ścisła kontrola przez RIO. Gminy 
które ogłaszają przetargi ryczałtowo to będzie loteria, my zapłacimy za tyle ile 
wywieziemy. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- poprosił aby nie łapać się wzajemnie za słówka, wszyscy powinni zapoznać się ze 
statutem. 
Pani Jachimowska 
- przyszłam do Państwa w sprawie drogi w Sosnowcu, mieszkam 100m od drogi 
powiatowej, nawet żużlem nie jest utwardzona a na innych gdzie nie ma budynków 
mieszkalnych robi się asfalt. Pytałam sołtysa dlaczego robi się drogę w pole a u mnie 
nie, już nie wiem gdzie z tą sprawą mam się udać. 
Pan Burmistrz 
- jesienią były 2 spotkania z mieszkańcami i nikt nie zgłaszał, rozeznamy bo nikt 
wcześniej takiego zadania nie zgłaszał. 
Pani Jachimowska 
- gdy robiono drogę do p. Wiekiery to radny powiedział że będą robić do mnie. 
Radny J. Sroka 
- zapytał do kiedy można składać wnioski do zmiany Studium? 
- jeśli jest przetarg na dowóz dzieci to może powinna być konsultacja z radnym i 
sołtysem odnośnie punktu gdzie mają dzieci czekać. 
Pan Burmistrz 
- myślę że jak najszybciej trzeba składać wnioski o zmiany bo projektant będzie 
przygotowywał zmiany Studium, 
- na pewno z Dyrektorami szkół są ustalane potrzeby dowozu i możliwości. 
Radny J. Wiencek 
- sprawa deklaracji na odpady, ludzie nie wiedzą co mają wpisywać, chcielibyśmy 
przed spotkaniami wiedzieć więcej. 
Pani Sekretarz 
- ta opłata to jest podatek leży w gestii Burmistrza, postaramy się zgłębić temat i 
przygotować informacje. 
Radny J. Strzelec 
- kto przestrzega Statutu, przy uchwalaniu budżetu jeden z radnych zabrał głos a 
przewodniczący z nim polemizuje zamiast prowadzić obrady. 
Pan Przewodniczący 
- dobrze Pan zauważył co powiedziałem o statucie, jeśli się pytam czy był na drodze to 
po to żeby wiedzieć dokładnie. Co by to było gdyby każdy coś sobie zgłaszał u siebie 
np. u mnie 250m na dolach, jeśli o czymś mówimy  to mówmy konkretnie a nie 
wprowadzajmy w błąd. 
Radny J. Strzelec 
- zrobimy wizję lokalną i pokażę jak ludzie chodzą po wodzie, 



- pismo od Naczelnika J. Kot na moje propozycje do budżetu 2013, pisze że nie ma 
pieniędzy nie będzie zrobione a dzisiaj wstaje radny i mówi że droga jest popsuta i 
Burmistrz mówi że wykona, czy była składana propozycja do budżetu? 
Pan Burmistrz 
- ile razy w ciągu roku zgłaszacie i też realizujemy z bieżącego utrzymania, nowych 
zadań nie możemy wprowadzać. 
Radny J. Strzelec 
- proszę sobie przeczytać odpowiedź, dla mnie nie należy się nawet taczka kamienia. 
Pan Burmistrz 
- nie będzie już takich błędów będziemy wcześniej weryfikować. 
Radny J. Wiencek 
- grupa radnych zgłaszała ul. Tysiąclecia, była odpowiedź że grunt musi siąść po 
kanalizacji i w budżecie jej nie ma, ale prosiłem aby poprawić w najgorszych 
miejscach przy zapadniętych studzienkach kanalizacyjnych. 
Pan Burmistrz 
- na interpelacje tylko ja mam prawo odpowiedzieć, wszystko jest odpowiedziane że 
będzie realizowane w miarę możliwości z bieżącego utrzymania. 
Radny J. Strzelec 
- to były wnioski do projektu budżetu. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo Państwa Bogumiły i Edmunda Woźniak nawiązujące do odpowiedzi 
z 16 stycznia 2013 roku ( pismo stanowi załącznik do protokołu). 
Pani Sekretarz 
- po sesji 7 stycznia byliśmy na miejscu. W dniu  1 lutego był p. Woźniak z 
pretensjami że nie został poproszony. Nasz pobyt niczego nie zdecydował przeciw p. 
Woźniak. Chcieliśmy zobaczyć na miejscu, wyszedł do nas sąsiad p. Witas. 
Radny S. Łazarski 
- jeśli on się powołuje że nie ma dokumentów ze zdarzenia to ma prawo, brak notatki i 
listy obecności to twierdzi że coś jest nieczyste. 
Radna B. Wójcik 
- mam rozumieć, że była planowana wizja i nie został powiadomiony. 
Pan Przewodniczący 
- to nie była wizja byliśmy zobaczyć na miejscu jak to wygląda. 
Pan Burmistrz 
- to ja byłem winowajcą tego, zawsze jak jest jakiś problem nie rozwiązany chcemy 
zobaczyć na miejscu o co chodzi. Sugerowałem żeby nie prosić nikogo żeby nam nie 
narzucano myślenia, chcieliśmy rozeznać przebieg dróg, są 2 mapy musimy wszystko 
zweryfikować. Musimy się do tego przygotować, mamy zgodę PKP na użytkowanie 
dojazdu do działki a nie będziemy wydawać pieniędzy. 
Radny J. Strzelec 
- p. Woźniak ma rację droga jest nie w tym miejscu co powinna, jeśli są pieniądze 
150tys. to możemy robić. 
Radny J. Sroka 
- Komisja Drogowa spotkała się ale okazało się że mapy są rozbieżne, dopiero po 
uzgodnieniu która jest prawidłowa mieliśmy się spotkać i podjąć rozwiązanie. 
Pan Przewodniczący 



- pismo wpłynęło do Rady Miejskiej przed dzisiejszą sesją, rozstrzygnięcie tego 
problemu będzie tematem obrad najbliższej sesji Rady Miejskiej.  
- odczytał pismo Starosty w sprawie zmiany zadań drogowych, zamiast chodnika przy 
Dworcowej jest droga w Gniewięcinie. Trzy lata prosiłem o chodnik na moście w 
Rynku wszyscy wiemy jak wygląda, co roku dostawałem pismo że będzie robiony w 
następnym. Komu z Gniewięcina zależało żeby zabrać chodnik z Sędziszowa, czy była 
delegacja u Dyrektora Grada. Prace ruszyły w 2012 roku po kilkunastu latach i znów 
zmiana planów. 
Radny J. Strzelec 
- kupiliśmy piec CO a nadwyżka 700tys. na kredy, to nie można było wziąć z 
nadwyżki. 
Pan Burmistrz 
- przygotowaliśmy odpowiedź i chciałem skonsultować z Radą , odczytał treść pisma.  
Propozycja dofinansowania chodników my 2/3 a powiat 1/3 jest niezrozumiała, 
chodnik jest integralną częścią pasa drogowego. Czujemy się oszukani jeśli nie będzie 
robiona droga Sędziszów – Mierzawa. Starosta mówił że na 2014 rok znów będzie 
składał wniosek do schetynówek. 
W 2012r dołożyliśmy 200tys. do realizowanego odcinka , 100tys. do schetynówki ale 
okazuje się że jej nie będzie. Chyba że zaproponujemy aby Powiat dołożył 100tys. aby 
jakiś odcinek tej drogi zrobić? 
Radna B. Wójcik 
- uchwała była że dokładamy do schetynówki, nie ma drogi pieniądze zostają. 
Pan Burmistrz 
- w związku z tym podtrzymujemy swoje stanowisko w zakresie współpracy w 
odbudowie dróg powiatowych w 2013 roku wg wcześniejszych ustaleń w tym chodnik 
przy Dworcowej. 
Rada poparła przedstawione stanowisko Burmistrza. 
Radny J. Strzelec 
- dlaczego stroną dla nas jest Dyrektor Grad a nie Starosta, ZDP jest jednostką 
Starosty i to on jest dla nas stroną. 
Radny N. Jawor 
- było barbarzyństwem nie wystąpić o pieniądze z powodziówek, mamy 4 radnych 
powiatowych, jakie były działania Rady Powiatu i Starosty. 
Radny W. Tabor 
- Dyrektor Grad wydał wyrok, że droga nie będzie robiona. 
Pan Burmistrz 
- to wszystko to są zadania Powiatu, nasza gmina latach 2006 -2012 najwięcej 
dołożyła środków do odbudowy dróg powiatowych przebiegających przez nasz teren 
tj. 3.352mln a ma najmniej wykonane w stosunku do proporcji wkładu finansowego. 
Radna B. Wójcik 
- nie ma drogi to kwota 100tys. zł zostaje, niech nas zaczną szanować jako Radę. 
Radny N. Jawor 
- na zakręcie drogi powiatowej wielka dziura nie naprawiona, stwarza zagrożenie dla 
kierowców. 
Pan Burmistrz 



- w piśmie podajemy że na schetynówkę  mamy pieniądze  a jak nie będzie 
realizowana to nie dajemy. 
Ad. 19 
Przewodniczący zamknął XXXI sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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